
Comparaciones 

2.stupeň 

MÁS/ MENOS                    …………………….+ podstatné jm. + QUE 

                                       ………………….. +   příd. jm.          + QUE 

 

Bueno/bien - mejor 

Malo/mal – peor 

 

Stejná míra vlastnosti 

TAN                               ………………….. + příd.jm.              + COMO                                     

TANTO, -A, -OS, -AS  …………………… + podst. jm.           + COMO 

Igual de                      …………………… + příd. Jm.                + QUE 

3.stupeň 

 

 

 



 

Superlativ absolutní (el superlativo absoluto) 

Přídavná jména končící na samohlásku nahrazují koncovku příponami -ísimo/-a/-
os/-as. 

Guapo – guapísimo 

 
Přídavná jména končící souhláskou pouze připojují -ísimo/-a/-os/-as. 

Difícil - dificilísimo 

Este pescado está riquísimo. (Tato ryba je velice lahodná.) 
La salsa está saladísima. (Ta omáčka je příliš slaná.) 
Los filetes están durísimos. (Ty filety jsou příliš tuhé.) 
Este restaurante es carísimo. (Tato restaurace je velice drahá.) 

 

Si el adjetivo termina en -ble (amable, sociable) el superlativo con -ísimo cambia —> 
-ble →-bil 
amable –> amabilísimo/sociable –> sociabilísimo. 

 

Kvůli zachování výslovnosti se mění pravopis některých přídavných jmen. 

rico     riquísimo 

largo  
 

larguísimo 

  

 


